
Zapisnik sa sastanka Povjerenstva za kvalitetu od 16.9 2022. 

 

Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa sastanka povjerenstva za kvalitetu od 10.3. 

2022. godine. 

2. Analiza Ankete za doktorski studij 2022. godine. 

3. Analiza Ankete za završene studente za 2022. godinu. 

4. Razno 

 

 

Ad.1.  Predsjednik Povjerenstva za unaprjeđenje i osiguranje kvalitete visokog obrazovanja 

Tomislav Rudec pozdravio je u 12.00 sati na početku sve nazočne i predložio glasanje o 

prihvaćanju zapisnika s prethodne sjednice, objavljenog na internetskim stranicama kvalitete. 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

Ad 2. Predsjednik Povjerenstva za kvalitetu, T. Rudec detaljno je izložio rezultatte Ankete za 

doktorski studij 2022. godine. Uslijedila je kratka rasprava te je zaključeno da je razina 

kvalitete poslijediplomskog studija zadovoljavajuća. 

 

Ad 3.. Predsjednik Povjerenstva za kvalitetu, T. Rudec detaljno je izložio rezultatte Ankete za 

završene studente 2022. godine. Uslijedila je duža rasprava te je zaključeno da se studenti sa 

završenim DEA, DEB, DEC, DKA I DKB studijima ne zapošljavaju u tolikom broju kao 

studenti s računarskih studija, za vrijeme studija kao niti poslije studija. Također, članovi 

Povjerenstva koji nastavu održavaju na promatranim studijima uočili su koje se su navedene 

želje završenih studenata obzirom na znanja, alate i tehnologije koje su najviše tražene nakon 

završetka studija. 

Ad 4. Pod točkom Razno  uslijedila je rasprava o indikatorima kvalitette i eventualnim 

promjenama u studijskim programima vezanima uz elektrotehniku. Sastanak je završio u 

13.00 sati. 

 

 

 

 

 


